
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 83. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 18. 10. 2017

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Ing. Šárka Endrlová, radní

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

Mgr. Ivan Kus, starosta

Ing. Michal Mišina, mistostarosta

MUDr. Dagmar Pěničková, radní

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Ing. Vratislav Randa, radní

Mgr. Eva Chlumská, radní

Josef Štěpánek, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Mgr. Ivan Kus, starosta

MUDr. Dagmar Pěničková, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod
Komentář

Zahájení

Schůzi rady města zahájil v 14.00 hod a jednání řídil starosta Mgr. Kus.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

Připomínky k zápisu z 82. zasedání Rady

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

Hlasováni

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

města

vzneseny žádné připomínky.

Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

433/83/RM/2017 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 18. 10. 2017.
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S navrženým programem schůze radní souhlasili.

lna. Randa upozornil, že na tuto schůzi je velké množství materiálů k prostudování v krátkém čase.
Dotázal se, zda by bylo možné některé objemnější materiály zaslat dříve.

Mař. Kus uvedl, že se připravuje zlepšení sen/isu pro radní a zastupitele.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus Hlasování
Zpracovatel: Leona Pinkasová Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

4. Informace o plněni usnesení

Nebyly vzneseny žádné dotazy.

Informaci o plněni úkoků vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí.

Předkladatel: Mgr. Ivan KQs starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

5. 1. 434/83/RM/2017 Zápis z komise ZSV - Plán sociálního bydlení v Berouně 2017-2023,
první kroky k jeho plnění, dotace spolku Babybox, Plán činnosti komise na rok 2018,

dotace Klubíčku

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Simon Ondřej, Bc., Ing. Tereza Eberlová, Marková Marie, Bc.

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotace z rozpočtu města na rok 2017 ze skupiny 4 - Sociální věci spolku

Babybox pro odložené děti - STATÍM, z.s., IC: 27006891 se sídlem Pod Oborou 88, 104 00

Praha 10 - Hájek, ve výši 20 000,- Kč na výrobu a na instalaci babyboxu pro odložené děti, a

to s využitím výjimky z Obecně závazných zásad poskytování fín.pňspěvků-dotací na aktivity

v soč. -zdravotní oblasti ve městě Berouně v souladu s bodem III/9, a s uzavřením

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace mezi městem Beroun a výše uvedeným

žadatelem.

Do jednání rady byla k projednání bodu 5. přizvána Bc. Marková a lna. Eberlová ze společnosti

Centrum pro komunitní práci západní Cechy.

Bc. Marková představila Ing. Eberlovou a vysvětlila důvody zadání zakázky a popsala situaci

v oblasti sociálního bydlení ve městě Beroun.

lna. Eberlová krátce představila Centrum pro komunitní práci západní Cechy, popsala jejich činnost

a aktivit/. Podrobněji se zabývala situací v Berouně a představila zpracovaný Plán sociálního

bydlení. Upozornila především na malé množství cenově dostupných bytů, a to i pro lidi, kteří
nepotřebují zvláštní péči.

lna. Endrlová ocenila skvělou analýzu a potřebná data a informace. Dále se dotazovala na

způsob získávání údajů. Pozastavila se nad tím, že počet potřebných osob je dle Plánu nižší než je
stávající počet sociálních bytů v majetku města.
Do diskuze se dále zapojil lna. Randa, který poznamenal, že město by se mělo postarat o sociálně

slabé, ale koncepci řešení by měl postavit stát.

Mař. Kus poděkoval za zpracování Plánu sociálního bydlení, ocenil práci a projednání se všemi

subjekty, kterých se tato otázka týká. Navrhl Plán doplnit, konkretizovat jednotlivé body postupu a

realizace a projednat s dotčenými orgány.
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Z diskuze vyplynul úkol pro odbor sociálních věcí a zdravotnictví a komisi zdravotnictví a sociálních
věcí, aby ve spolupráci s Centrem pro komunitní práci do Plánu sociálního bydlení doplnili
harmonogram plnění programu realizace Plánu tak, aby kategoricky formulované závěry

byly přeformulovány na doporučení. Odbor sociálních věcí a zdravotnictví musí též zpracovat návrh
harmonogramu realizace Plánu. Takto upravený Plán bude předložen radě města k projednání.
Dále bylo navrženo připravit pro zastupitele prezentaci tohoto Plánu.

Radní dále prodiskutovali otázku poskytnutí dotace na babybox pro odložené děti.
lna. Endrlová upozornila na riziko provozovat babybox ve městě, kde není okamžitá zdravotní
pomoc, porodnice ani dětská pohotovost.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

435/83/RM/2017 Zápis z komise ZSV - Plán sociálního bydlení v Berouně 2017-2023,
první kroky k jeho plnění, dotace spolku Babybox, Plán činnosti komise na rok 2018,
dotace Klubíčku

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Simon Ondřej, Bc., Ing. Tereza Eberlová, Marková Marie, Bc.

I. Rada města schvaluje

Plán činnosti komise zdravotnictví sociálních věcí pro rok 2018.

II. Rada města bere na vědomí

zápis č. 04/2017 z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 10. 10. 2017.

Rada schválila Plán činnosti komise zdravotnictví a sociálních vědí pro rok 2018 a vzala na vědomí

zápis z jejího jednání konaného dne 10. 10. 2018.

Předkladatel: Bc. Marie Marková Hlasování

Zpracovatel: Zuzana Zelenková Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

5. 3. 436/83/RM/2017 Zápis z komise ZSV - Plán sociálního bydlení v Berouně 2017-2023,
první kroky k jeho plnění, dotace spolku Babybox, Plán činnosti komise na rok 2018,
dotace Klubíčku

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Simon Ondřej, Bc., Ing. Tereza Eberlová, Marková Marie, Bc.

I. Rada města ukládá

l. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1. 1. v součinnosti s vedoucími odboru ONI a UPRR zahájit práce na zpracování věcného

záměru rekonstrukce podkroví Komunitního centra (Bezručova 928, Beroun) a tuto
činnost koordinovat.

Termín: 19. 10. 2017

Radě města byl předložen návrh na rekonstrukci podkroví Komunitního centra Beroun. Nově vzniklé

prostory by bylo možné využít na sociální bydlení.
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Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

5.4. 437/83/RM/2017 Zápis z komise ZSV - Plán sociálního bydlení v Berouně 2017-2023,
první kroky k jeho plnění, dotace spolku Babybox, Plán činnosti komise na rok 2018,

dotace Klubíčku

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Simon Ondřej, Bc., Ing. Tereza Eberlová, Marková Marie, Bc.

I. Rada města nesouhlasí

s poskytnutím dotace z rozpočtu města na rok 2017 ze skupiny 4 - Sociální věci Klubíčku

Beroun, z. ú., IČ: 24151262 se sídlem Damilská 172, 266 Ol Tetín na nákup a instalaci
venkovního požárního schodiště z důvodu nesplněných všeobecných podmínek pro poskytnutí
dotace.

Bc. Marková informovala o žádosti o dotaci organizace Klubíčko Beroun na pořízení požárního

schodiště v Penzionu Klubíčko na Vrazi. Komise zdravotnictví a sociálních věcí nedoporučuje

souhlasit s poskytnutím dotace, jelikož se jedná o investiční akci a na tyto se dotace neposkytují.

Organizace je dlouhodobě a pravidelně podporována v rámci dotací města.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

6. 438/83/RM/2017 Finanční dotace na "Dopravní výchovu a využití dětského dopravního

hřiště"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Jerling Miroslav, Mgr.

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím finanční dotace na "Dopravní výchovu a využití dětského dopravního hřiště"
v roce 2017 z rozpočtu města Beroun organizaci Centrum služeb pro silniční dopravu s. p. o.,
se sídlem nábřeží Ludvíka Svobody 1222/12, 110 15 Praha l, IC: 70898219 ve výši 20. 000,-

Kč a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí, v předloženém znění.

Do jednání rady města se z důvodu nemoci nemohl dostavit Mgr. Jerling. Z tohoto důvodu volný
návrh přednesl lna. Chalupecký.

Uvedl, že v rozpočtu města na rok 2017 je vyčleněn příspěvek na dopravní výchovu žáků, které
zajišťuje Centrum služeb pro silniční dopravu na dětském dopravním hřišti v Berouně - Závodí.
Odbor dopravy a správních agend doporučuje souhlasit s poskytnutím finanční dotace a s
uzavřením veřejnoprávní smlouvy.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling

Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

7. 1. 439/83/RM/2017 Program pro poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v

roce 2018 a zápis č. 6/2017 ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady
města Beroun, konaného dne 5. 10.2017

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Kuhar Daňhelová Lenka, Fráňové Ildikó, Mgr.
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I. Rada města schvaluje

Program pro poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2018, v

předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit uveřejnění Programu pro poskytování dotací na kulturní činnost ve městě
Beroun v roce 2018 na úřední desce Městského úřadu Beroun a uveřejnění formuláře

žádosti o dotaci na webových stránkách města Beroun.

Termín: 20. 10. 2017

2.

2. l. Komisi pro kulturu a kulturní dotace

Návrhy na poskytování dotací podle Programu pro poskytování dotací na kulturní

činnost ve městě Beroun v roce 2018 v jednotlivých případech předkládat radě města

včetně stručných zdůvodnění.

Termín: 15. 1. 2018

K projednání bodu 7. programu jednání byla přizvána lna. Boldi, vedoucí odboru školství a

volnočasových aktivit, a paní Kuhar Daňhelová, předsedkyně komise pro kulturu a kulturní dotace.

Paní Kuhar Daňhelová uvedla, že komise pro kulturu a kulturní dotace schválila Program pro

poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2018, do kterého byly po široké

diskuzi zapracovány poznámky a požadavky členů komise. Nejvíce diskutovanými body byly
víceleté projekty a jejich podmínky, výše spoluúčasti příjemce dotace na financování podporované

aktivity, zvláště u podnikajích subjektů, a honoráře účinkujících. Paní Kuhar Daňhelová vyzdvihla a
ocenila spolupráci s Mgr. Fráňovou.

Mař. Kus zdůraznil nutnost důsledného posuzování projektů, zvláště u víceletých projektů a navrhl

doplnění usnesení ohledně zdůvodňování návrhů na dotace předkládaných komisí.

lna. Mišina poznamenal, že v hodnocení by uvítal komentář a odůvodnění návrhu na poskukytnutí
dotace.

Ino. Randa ocenil předložený materiál jako hodnotný. V hodnotících kritériích mu chybí hledisko

úspěšnosti projektu u diváků a návštěvnost.

Paní Kuhar Daňhelová poznamenala, že návštěvnost není kritérium kvality, spĚe by se měla u
projektů pro náročnější zlepšit kvalita propagace.
Mař. Kus zdůraznil nutnost důkladně prodiskutovat v komisi jednotlivé projekty. Uvedl také, že
členové komise by se měli zúčastnit různých akcí, pro získání zpětné vazby.
Paní Kuhar Daňhelová přÍDomněla, že někdy si konkuruje více akcí v jednom termínu. lna. Boldi

informovala o domluvě s MKC, že předloží předběžný program na rok 2018 již při seminářích se

žadateli o dotace, čímž se zlepší koordinace projektů. Mař. Kus uvedl, že se uskutečnila
řada úspěšných kulturních akcí, ale je důležitá i finanční návaznost.

lna. Boldi dále informovala o postupující činnosti a plnění harmonogramu práce na koncepci

kultury a sportu.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Simona Boldi

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

7. 2.
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440/83/RM/2017 Program pro poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v

roce 2018 a zápis č. 6/2017 ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady
města Beroun, konaného dne 5. 10.2017

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Kuhar Daňhelová Lenka, Fráňova Ildikó, Mgr.

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 6/2017 ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun,
konaného dne 5. 10. 2017.

Rada města vzala na vědomí zápis ze zasedání komise pro kulturu a kulturní dotace konané dne 5.

10. 2017.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Simona Boldi

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

441/83/RM/2017 Zápis č. 3/2017 ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání (školská

komise)

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 3/2017 ze zasedání Komise pro výchovu a vzdělávání (školské komise) Rady města

Beroun, konaného dne 2. 10. 2017.

lna. Boldi provedla zápisem ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání, které se konalo dne 2.

10. 2017.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

442/83/RM/2017 Jmenování členů školských rad příspěvkových organizací - základních
škol zřizovaných městem Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města jmenuje

členy školských rad příspěvkových organizací - základních škol zřizovaných městem Beroun

dle předloženého návrhu na funkční období od 1. 12. 2017 do 30. 11. 2020.

lna. Boldi informovala o blížícím se konci funkčního období současných členů školských rad. Radě
města je proto předkládán návrh na jmenování členů školských rad za zřizovatele na další období
od l. 12. 2017 do 30. 11. 2020. Všichni navržení se jmenováním souhlasí.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

10. 443/83/RM/2017 Žádost o povolení výjimek z počtu dětí ve třídě pro Mateřskou školu

Sluníčko Beroun, Vladislava Vančury 1154
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K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města povoluje

výjimky z počtu dětí ve třídě na školní rok 2017/2018 pro Mateřskou školu Sluníčko Beroun,

Vladislava Vančury 1154 podle předloženého návrhu.

Mateřská škola Sluníčko Beroun žádá radu města o povolení výjimky z počtu dětí ve třídách.

Zřizovatel školy může povolit výjimku z nejvyššího počtu dětí do počtu 4 dětí, pokud není
překročena celková schválená kapacita školy.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasování

Zpracovatel: Jitka Zálomová Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

444/83/RM/2017 Žádost o povolení výjimky z počtu žáků ve třídě pro Jungmannovu
základní školu Beroun, Plzeňská 30

K tomuto bodu jednáni byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města povoluje

výjimku z počtu žáků na školní rok 2017/2018 pro Jungmannovu základní školu Beroun,

Plzeňská 30 ve třídě 5. B na 31 žáků ve třídě podle předloženého návrhu.

Jungmannova základní škola požádala o povolení výjimky z počtu žáků pro třídu 5. B. Uvedená
třída má od 2. října 2017 celkem 31 žáků z důvodu přistěhování jednoho dítěte. Vzhledem k tomu,
že jedna žákyně bude plnit povinnou školní docházku v zahraničí, nebude zvýšení poftu žáků na

újmu kvalitě vzdělávání.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

12. 445/83/RM/2017 Rozdělení příspěvku na plavecký výcvik mateřských škol a základních

škol - podzim 2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města souhlasí

s rozdělení příspěvku na plavecký výcvik mateřských a základních škol dle předloženého

návrhu takto:

Jungmannova základní škola Beroun, Plzeňská 30 -18 000,- Kč

2. základní škola a mateřská škola, Beroun, Preislerova 1335 - 40 000,- Kč

Základní škola Beroun, Wagnerovo náměstí 458 -18 000,- Kč

Základní škola, Beroun - Závodí, Komenského 249 - 6 000,- Kč

Mateřská škola Sluníčko Beroun, Vladislava Vančury 1154-4 000,- Kč

Mateřská škola Vrchlického 63, Beroun - 4 000,- Kč

Rada města na svém jednání 30. 8. 2017 schválila uzavření Smlouvy o reklamě na částku 90 000
Kč, která je určena na zajištění plaveckého výcviku berounských mateřských a základních škol na
období podzim roku 2017.
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lna. Boldi předložila propočet rozdělení poskytnutého příspěvku jednotlivým školám. Dále

upřesnila, že další výcvik bude probíhat na jaře roku 2018, a příspěvek bude školám poskytnut z
prostředků města Beroun.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

13. 446/83/RM/2017 Zápis č. 6/2017 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady
města Beroun

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 6/2017 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun,

konnaného dne 23. 8. 2017.

lna. Boldi předložila zápis ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace, které se konalo dne

23. 8. 2017, ale komise nebyla usnášeníschopná.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Zítová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

14. 447/83/RM/2017 Zápis 7/2017 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady

města Beroun včetně návrhu s poskytnutím dotace z položky Významné sportovní akce

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 7/2017 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun, konnané dne
2. 10. 2017.

II. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotace HC Berounští medvédi,z. s., IČ: 47513071, se sídlem Na Ostrově 816, Beroun 266
01, ve výši 24 000, - Kč na akci - "Tréninkový kemp s následným turnajem staršího dorostu" konaný ve

dnech 18. -20. 12. 2017 a 21. -22. 12. 2017 z § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118 -

Významné sportovní akce a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí.

III. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotace TC R.A. K., z.s., IC: 26648032, se sídlem Levín 34, 267 Ol Králův Dvůr, ve výši
25 000,- Kč na akci - "Reprezentace města Beroun na MS v roce 2017", která se uskuteční 21. - 25. 11.

2017 v Riese z § 34 - Tělovýchova a zájmová činnost, organizace 3118 - Významné sportovní akce a dále

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí.

lna. Boldi provedla zápisem z jednání komise pro sport a sportovní dotace konaného dne 2. 10.

2017. Proběhla obsáhlá diskuze nad návrhem dotačního programu "Poskytování dotací na sportovní

činnost ve městě Beroun v roce 2018".

lna. Boldi informovala o žádosti o dotace HC Berounští medvědi, z. s. na akci 'Tréninkový kemp s

následným turnajem staršího dorostu". Další žádost o dotaci podal TC R.A.K., z.s. na akci

"Reprezentace města Beroun na MS v roce 2017", která se uskuteční v listopadu v Riese.

Z diskuze vyplynulo rozhodnutí sportovní akce podpořit, projednala se výše finanční dotace.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasování

Zpracovatel: Michaela Zítová Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

15.
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[448/83/RM/2017 Informace o neobdržení žádné nabídky do Veřejné soutěže
nejvhodnější nabídku na "Pacht sloupů veřejného osvětlení a samostatného sloupku v<

l vlastnictví města Beroun"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města bere na vědomí

informaci, že v termínu pro podání nabídek do Veřejné soutěže o nejvhodnější nabídku n<
"Pacht sloupů veřejného osvětlení a samostatného sloupku ve vlastnictví města Beroun'
město Beroun, jako vyhlašovatel, neobdrželo žádnou nabídku.

II. Rada města souhlasí

s tím, aby správu a provoz komerčních směrníků převzala od l. l. 2018 společnost Parkován
Beroun s. r. o.

Inq. Mišina informoval o opětovném vyhlášení Veřejné soutěže o nejvhodnější nabídku na "Pacht
sloupů veřejného osvětlení a samostatného sloupku ve vlastnictví města Beroun". V termínu pro
podání nabídek město neobdrželo žádnou nabídku.

Z diskuse vyplynul návrh, aby správu a provozování komerčních směrníků převzala společnost
Parkování Beroun s. r. o. od l. l. 2018.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

16. 449/83/RM/2017 Pronájem pozemku p.č. 164 v k. ú. Zdejcina - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města pronajmout pozemek p.č. 164 v k. ú. Zdejcina, jehož součástí je
stavba bez čp/če, za minimální cenu 10. 000, - Kč/rok, za účelem využití jako garáž.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení,

Termín: 20. 10. 2017

Do jednání rady města se dostavil Inq. Ureš.

Informoval radní o blížícím se konci platnosti nájemní smlouvy na pozemek p.č. 164 v k. ú.
Zdejcina, jehož součástí je stavba bez čp/če. V současné době město pronajímá tuto nemovitost
nájemci, který ji využívá jako garáž. Nájemce projevil opětovný zájem o pronájem a porada k
majetku doporučila souhlasit s prodloužením nájmu za stejných podmínek.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

17.
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450/83/RM/2017 Prodej části pozemku p.č. 1472/29 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENI

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města prodat část pozemku p.č. 1472/29 v k. ú. Beroun o výměře 139

m , podle předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni

Termín: 19. 10. 2017

lna. Dřeš informoval o žádosti o koupi části pozemku p.č. 1472/29 v k. ú. Beroun. Uvedl, že se
jedná o slepou ulici. Porada majetku doporučila prodej části pozemku z důvodu zachování možnosti
příjezdu k sousednímu pozemku. Zájemce na své náklady nechal vypracovat geometrický plán na
oddělení pozemku.

Radní lna. Randa se zdržel hlasování z důvodu podjatosti.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

18. 451/83/RM/2017 Prodej pozemku p.č. 1278 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENI

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města prodat pozemek p.č. 1278 v k. ú. Beroun.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucfmu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení

Termín: 19. 10. 2017

lna. Ureš k tomuto bodu uvedl, že se jedná o žádost o prodej pozemku, který mají žadatelé

pronajatý od roku 2010. Pozemek chtějí využít pro chov méně často chované zvěře v programech
ozdravení chovu vzácnějších zvířat. Porada majetku doporučila souhlasit s prodejem za podmínky,
že v případě změny územního plánu na využití pozemku, bude pozemek odprodán zpět městu.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

19. 452/83/RM/2017 Prodej pozemků p.č. 1279/21 a p.č. 1279/22 v k. ú. Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
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20.

21.

BBIť°deSte5ko É"7£apál279/22 ̂í„Berou" d°vlastniavf •Hna
^ """"""" ': -"~'" i:::'"::'::::":: :':::;::::'::::;:::':: ::;w:::::i:::;: ::;::m:m: :::^:ws. za celkovou kupní cenu 36. 000,-

[í^^^formoval o záměru města prodat pozemky p.č. 1279/21 a p.č. 1279/22 v k. ú.
l garáží za STS. Po zveřejnění tohoto ̂ ^p^,'^^1e^^^279/22 v k'ú' Beroun u
l Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasování

l^raz:'t±A;OTDann°vá pro77proti: ° zc"zdo »^ » hlasovalo: O
^-yp dokumentu: Usnesen, Usnesení bylo: Přijato"' " """UJUValu- '
[ 453/83/RM/2017 Obřadní kaple na hřbitově v Beroune^NFORMACE:

tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města bere na vědomí

s?l^:;:závazka nájemce z"á]emnf smlouvy "a P— *-•• ^ "a l

II. Rada města souhlasí

p^^:te^oté;:^=rtavbu bez cp/ce -obřadni - -

\s^^'№^a^ei^t^'t^'zv'^^-
|^№ uvedl, ie v p^ozfch le.e*neprobéN:;^:a:onZeZppro^d"enych dle
[^^^^1, dat .oznost,n„ ^c«. , ̂ n,tz„e. o p^.u o^n, .plej

S^hsa:::pk^^:UDr' pěnlctové -zvefejnlt dmir ° — —e - s|
Protinávrh byl přijat jednomyslně.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

^w^^l.̂pazemkupx-w'14vk:u:«-'^
: tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města doporučuje
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22.

Zastupitelstvu města Beroun nesouhlasit s prodejem části pozemku p.č. 209/14 v k. ú.
Beroun.

lna. Ureš informoval o žádosti společnosti REMIBE s. r. o. o prodej části pozemku p.c. 209/14 v k. u.
SSo^rjedná'se'0 pozemek města sousedící s parcelou v majetku společnosti. Porada majetku
|prodej"n'eďoporučuje, protože dle územního plánu se jedná o plochu veřejného prostranství
l zahrnutou do systému veřejné zelené.

l Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasováni
l Zpracovatel: Marcela Kvapilová Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
l Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

1455/83/RM/2017 Tržiště na Husově náměstí v Beroune
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí ___ . , „. ^^ ̂^^L,°,
'TuzavTe^ímTodatku č. 9 k nájemní smlouvě ze dne 2. l. 2009, ve znění pozdějších dodatky
m^'městem"Beroun jako pronajímatelem a společností AVE _CZ_ odpadové hospodáři
s.'r'. o., iIC:'49356089, se sídlem Pražská 1321/38a, Hostivař, 102 00 Praha 10 jako nájemcem,
v předloženém zněni.

"• Tu^^c. l k Pteni s.louvé ev. c. 0003/.Ol^K/^ ̂d^O.U^^
smuJm'sésLUUBeZ"Vko přta«ma-Parkovan, m Beroun "•°-, 'c:_,[15°_3°6511!a;l;
IPoÍÍtlickyc'h~'vězňů-1940, Beroun-Město, 266 Ol Beroun jako příkazníkem, v předloženém
zněni.

"'•Te^T^^n.o .i.a , za r^ac, prodejn.o .sta na ̂ , Huso.o|
náměstí, Beroun, v předloženém zněni.

l IV. Rada města schvaluje
Provozní řád tržiště Husovo náměstí, Beroun, v předloženém zněni.

|lno. Mlšlna Informoval odohodé »^"«tíAVE.CZ„odPado:e ho:pod„a^r'°^,Lpř^ l
|^Sí'"Třž,šte"-na Husově náměstí. Od l. 11. 2017 bude, Provo^atďem, tržiště mésto!
l Beřoun~'a~pro město bude správu a provoz zajišťovat společnost Parkování Beroun s. r. o.
l Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hjasgyani _ _ _ ^
l ZpTacovatel: Alena Dařinová Pro-. 5 Proti: O Zdrzelo se: O Nehlasovalo: O
l Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato
1456/83/RM/2017 Pronájem garážového stán. v budově bez cp/ce, která je součásti
l pozemku st. 4083/1 v k. ú. Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí
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24.

25.

.̂

TJ^lmlou.vy llájmu na.část budovy bez čp/če' technického vybavení, které je
x^s^l^k£^9a^^'s:::=:^^^,

S:::::::::::':g::: wíSM wwv , oba bytem :ta^ WMM wMwí mm

Sl^tora"La"tom°b"u- " cen" ""'. -tó/méí' n, dobu' Šitou; s Ssi^
výpovědní dobou, s účinností smlouvy od l. 12. 2017. ' -"-•-"—'

l£^ln":^^Tt̂ ^S]n".°, zamCTPronajm°ut iedno °aráiové ̂  ' ^°'é
• v Hlinkách. K tomuto záměru byla podána jedna nabtíka.

l Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasování

l ̂ate^lena-Dařinová pro:7proti: ° zd^l° ̂e= O Nehlasovalo: O
[Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato"" ~ ' '^" "u^<ulu' '

115SM/2-mLD. °datek. Í-3 ke sn"°uvě ° P"'"-J""apro. ozo..nl .odohospodařského l
) majetku v městské části Zdejcina - NA VYVĚŠENI
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

lzlerSnTjaměruměsta uzavřít. dodatek č. 3 ke smlouvě o pronájmu a provozováníl
^h^^ehlra№"/mteké&BMe^^^^
L2.01ive.znenLdodTU_č-2 ev- Č-. 0456/;OT6^^^
''S^ĚI^^^SSI
^:^^SESSS?^|

II. Rada města ukládá

[ l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 6. 10.2017

ISSESí^-T-^s^:^=m:^
^^.̂ ^^•]^^=^^:^^^
[^cx^^^.̂ ^^^^
[ Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasování

K^^_ ̂ :^—°
458/83/RM/2017 Výpověď ze smlouvy o nájmu^tanekuCK-
tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

Stránka 13 z 16



26.

s vypovězením smlouvy o nájmu pozemku ev. č. 0306/2017/NAJ/OMI^ na pronájem
prodejního stánku umístěného na pozemku p.č. 60/1 v k. u. Beroun, uzavřené se společnosti
SBs^ř. o., IČ: 63672413, se sídlem Mimoňská 625/7, Prosek, 190 00 Praha 9 ze dne 24. 5.
2017.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
1. 1. zajistit podání výpovědi nájemci.

Termín: 20. 10.2017

lna, Mišina uvedl, že město Beroun pronajalo prodejní stánek u Černého koně od l. 6. 2017. Roční
róLTe"splatné~ ve čtvrtletních'splátkách. Přestože odbor majetku a investi^zaslal nekolik

l ur:gencí,'nebylo nájemné dosud uhrazeno. Porada k majetku doporučila podat výpověď ze smlouvy.
Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

l Zpracovatel: Alena Dařinova
l Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

459/83/RM/2017 Žádost o natáčení - NEW WAWE location s. r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

11. Rada města souhlasí __ ^ __^ _^ ^^^ ̂ ^
"Fpronájmem částí pozemků p.č. 2306/15, p.č. 9/1, p.č. 9/2, P.č. ^1879/1, p.^. 868/9^p.c
868/1, p.č. 868/2, p.č. 868/31 vše v k. ú. Beroun, za účelem natáčení dne 10- n_20^^a
Fuza^m "smlouvy o nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem ̂ a^spolecno^NEW
WAWEtocation s. r. o., IČ: 28914058, se sídlem Praha 3-Žižkov, Chvalova 1091/7, PSČ 130 00
jako nájemcem, za cenu 20. 000,- Kč/lokalita/den.

lna. Ureš informoval o žádosti společnosti NEW WAWE location s. r.o. OPOVOIenlnatocitneko.l;k
^nTtelevÍzního"senálu~Modrý kód. Při projednávání této žádosti na Poradě k majetku^vyjadnl
^douutí odbom dopravy nesouhlas z důvodu velké ptochy^záboru a natáčení ve_všedn^
Zasťupce-společnosti NEW WAWE location přislíbil omezení průchodu pouze po dobu natáčeni
záběru, při přípravě záběru nikoliv.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Daňnova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

460/83/RM/2017 Zápis č. 3/2017 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
drakova Jitka, RNDr.

I. Rada města bere na vědomi . „ „ _ , _-._^
^Í^r^Qn ze zasedání Komise životního prostředí Rady města Beroun, konaného dne
23. 9. 2017.
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28.

29.

30.

31.

l te. Kfls provedl zápisem ze zasedán, komise zivotnho prostředí- konaného dne 23. 9. 2017.
[ Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková Hlasoyání
l Zpracovatel: Ing. Jan Marek P^T^H. n -.^„-

^^^^_ ::e^:2pt.r: ° Neh'asovato: °
1461/83/RM/2017 Víkend ^^rsW^^^^,̂^^^^-
[ I. Rada města souhlasí

s ucasu nav.enych osob na akci "Víkend panských mést- v Goslaru » uvedené, „ožení.

l^?s;":cn:::a;: ̂ :dr:imesitel". raakd •v'k- p—yc.
[n^h;v^ae"s№n"Sa^Stu s d°provodem' mltem ctvřl °sob^ ̂ TpSan'
Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučkova
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

462/83/RM/2017 Rezignace člena KomiseŽivotního^st^dT
I. Rada města bere na vědomí

r^gnac, pana lana M,ltner, na SensM v KO.ÍS, zlvo^ho prostředí n, vlastni zadost.

^S^^r' °re2]gnacl aena komise awtnih° p-^. - ^, ̂ost.
Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasovaní

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

l Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

|S3;?r^"=.s:sss-£=- w
• o práci na rozpočtu města na rok 2018

.
' ooLeddnt;T. opr^kup:o.budoucímateřskou školu Na ̂chovně
• o jednání se společností AVE

• o pokračujích jednáních o skládce na Lištici
• o praa na podpoře cestovního ruchu v našem regionu
• a o připravovaném jednání k zástavbě areálu bývalé TIBY.

) toltta infor.oval o odstranén, ka.enC z cyklostezky .ez, Beroune. a Stekem.
[ Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasovaní

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončil Mflrj<ůs schůzi
Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

rady města v 16.50 hod.
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Hlasováni

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasováni:

Mgr. Ivan Kus
starosta

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

MUDr. Dagmar Poníčkova
radní
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